

5D4N

进击·中越

岷港 | 会安 | 顺化

无购物站

DISCOVER CENTRAL VIETNAM

DANANG | HOI AN | HUE

NO SHOPPING STOP

VNDCV05_001



黄金桥

黄金桥是岷港市一个神奇，美丽的旅游胜地。到达岷港的游客都对这个地方感到好奇和着迷。

Golden Bridge

Golden Bridge is a magical, beautiful tourist destination in Danang city. Many visitors on a Danang tour are curious and fascinated by the beauty of this place.



巴纳山 Bana Hills

符号表示：★含门票；◎游览站点

第1天 吉隆坡 → 岷港市 -99公里- 顺化

集合于吉隆坡国际机场，飞往岷港。

途径海云关

海云关也被称为“海云山口”，这个令人叹为观止的21公里长的山路被 Top Gears Jeremy Clarkson 称为“一条完美无暇的彩带 - 世界上最好的沿海公路之一”。

◎东坝市场

第2天 顺化 -127公里- 会安

★顺化皇城（堡垒）

位于上梅家河北岸的顺化皇城实际上是一个有围墙的堡垒和宫殿。顺化皇城于1993年被列为世界文化遗产之一。

◎天姥寺

位于顺化城西郊香江畔，是越南著名的古刹，现为联合国文化遗产保护的遗迹。



天姥寺 Thien Mu Pagoda

★会安徒步行

会安古镇是15世纪到19世纪东南亚的一个贸易港，是一个保存非常好的范例。其建筑和街道样式，受到本地和国外风格的影响，土洋结合的风格共同孕育出这个独特的遗址。联合国教科文组织于1999年时列为世界遗产。

第3天 会安 -5公里- 迦南岛渔村 -45公里- 岷港

★迦南岛渔村（含簸箕船）

乘坐独一无二的簸箕船游迦南岛渔村，以及体验当地人特别的垂钓方式。

◎岷港美溪沙滩

以蔚蓝的天空、细滑的沙滩、斜坡坡度平缓，全年清澈温暖的海水以及被椰树环绕的美丽地区而闻名。

◎康恩市场

◎Big C 超市



会安 Hoi An

第4天 岷港

★巴纳山（含往返缆车）

巴纳山是1919年建立的法国殖民地山地电台，是一个为当地和外国度假者提供服务的巨大山地度假胜地。游客可以从全球最长，最高的直达缆车登上郁郁葱葱的热带森林。最高处的景色一直延伸到海岸，勘测岷港及周边地区。探索巴纳山的景点如酒庄博物馆、百花齐放的花园，以及游览法国别墅的遗迹。

途径龙桥

岷港龙桥是在于越南国度里最长的桥梁之一。完成建于2013年，龙桥长666米。

◎DHC Marina（爱情桥，岷港鱼尾狮）

第5天 岷港 → 吉隆坡

早餐后送往机场，返回温暖的家。



美溪沙滩 My Khe Beach

DAY 1

Kuala Lumpur ✈ Danang

-99km- Hue

Assemble in KL International Airport for flight to Hanoi.

Drive over Hai Van Pass

Hai Van Pass – Known as 'Ocean Cloud Pass', this breath-taking 21km stretch of mountainous road was labelled by Top Gears Jeremy Clarkson as "a deserted ribbon of perfection – one of the best coastal roads in the world".

◎Dong Ba Market

DAY 2

Hue -127km- Hoi An

★Hue Citadel

Situated on the Northern Bank of the Perfume River and is built by Emperor Gia Long. It has been officially recognized by the UNESCO as a World Heritage Site in 1993.



顺化皇城 Hue Citadel

◎Thien Mu Pagoda

Also known as the heavenly lady pagoda, it is one of the oldest ancient architectural structures used for religious worship in Hue.

★Hoi An Walking Tour

Hoi An Ancient Town is an exceptionally well-preserved example of a South-East Asian trading port dating from the 15th to the 19th century. Its buildings and its street plan reflect the influences, both indigenous and foreign, that have combined to produce this unique heritage site. It noted since 1999 as a UNESCO World Heritage Site.

DAY 3

Hoi An -5km- Cam Thanh Village

-45km- Danang

★Cam Thanh Village(Includes Bamboo Basket-Boat ride)

Ride on a bamboo basket boat along Cam Thanh River with the locals and learn about the traditional fishing techniques used in the river.



簸箕船 Bamboo Basket-Boat ride

◎My Khe Beach

Famous for its blue sky, smooth white sand, gentle slope, clear & warm water year round and beautiful areas surrounded by coconut trees.

◎Con Market

◎Big C Supermarket

DAY 4

Danang

★Bana Hills (Includes Return Cable Car Ride)

A colonial French hill station established in 1919, Ba Na Hill is an immense mountain resort catering to local and foreign vacationers alike. Ascend the lush tropical forest from a non-stop cable car, the longest and highest of its kind in the world. At the top, the view goes all the way to the coast, surveying Danang and the surrounding areas. Explore sights such as Le Jardin, an old winery, and remains of French Villas.

Pass By The Dragon Bridge

Dragon Bridge in Da Nang is the longest bridge in Vietnam measuring at 666 metres in length, it is located in Da Nang City and constructed in the shape of a golden dragon during the year 2013.

◎DHC Marina (Love Bridge, Dragon Fish Statue)



DHC Marina

DAY 5

Danang ✈ Kuala Lumpur

Transfer to airport for the flight back home.





行程亮点 HIGHLIGHTS

【体验】

簸箕船 - 当地独特的水上运输工具 |
巴纳山缆车 - 吉尼斯世界纪录最长和最高的缆车

【景点】

2个世界文化遗产 - 顺化皇城和会安古镇 | 网红打卡 - 「黄金桥」巴纳山

【享受】

海云关 - 壮观的沿海路景 | 美溪沙滩 - 越南最美的海滩 |
品尝清凉的椰汁

【品尝】

道地越南风味 | 白玫瑰水饺 | 顺化米糕 | 岷港特色风味

[EXPERIENCE] Bamboo Basket Boat - Local Unique Water Transport |
Bana Hill's Cable Car - The Longest And Highest Cable Car In
Guinness World Records

[ATTRACTIONS] 2 UNESCO - Hue Citadel and Hoi An Ancient Town |
The Golden Bridge of Bana Hill - IG Hot Spot

[ENJOY] Hai Van Pass - The Spectacular Coastal Road View |
My Kye Beach - The Most Beautiful Beach In Vietnam |
Coconut Juice For Refreshment

[GOURMET] Local Vietnamese Cuisine | White Rose Dumpling |
Hue Cake | Danang Specialty

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	精选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	岷港特色风味 Danang Specialty	越南料理 Vietnamese Cuisine	顺化浪漫之旅酒店 或 同级 Hue Romance Hotel or similar class
2	酒店 Hotel	越南料理 Vietnamese Cuisine	越南料理 Vietnamese Cuisine	会安EMM酒店 或 同级 Hoi An EMM Hotel or similar class
3	酒店 Hotel	越南料理 Vietnamese Cuisine	晚餐自理 Own Expenses	岷港GIC园豪华水疗酒店 或 同级 Danang GIC Land Luxury & Spa Hotel or similar class
4	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	越南料理 Vietnamese Cuisine	
5	酒店 Hotel	-	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Exotic Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English.
2. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3. 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与蘋果旅遊团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 蘋果旅遊一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

东南亚 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
3. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Printed Date: JANUARY 2020